
   
 

De gemeente heeft beslist om zelf geen maatregelen in verband met het coronavirus te 

nemen, maar de federale maatregelen te volgen.  

Het schoolrouteplan is na de herfstvakantie verdeeld in beide scholen. Wij vroegen het 

bestuur hoe dit is verlopen en of er nu al grote verschillen te zien zijn in hoe kinderen naar 

school komen. Ook vroegen we ons af of er bijkomende vragen van ouders geweest zijn over 

dit nieuw plan. Het bestuur vertelde ons dat er niet veel reactie is gekomen. Wij hoorden 

alvast dat ouders het een drukke folder vinden die niet veel duidelijkheid schept. Uiteraard is 

dat van groot belang, want zij moeten erop toezien dat hun kinderen de veiligste weg naar 

school nemen. Het zou zonde zijn dat al het werk dat hier al is ingestoken, een op maat voor 

niets is geweest.  

Uit een bevraging die gebeurd is blijkt dat de gemachtigd opzichters zich dienen te 

verplaatsen van het kruispunt Leopold-Albertstraat naar het kruispunt Bevrijdingsstraat-

Leest, want dit is ook waar men zeer hard rijdt.  

De gemeente heeft een oproep gedaan voor gemachtigd opzichters. Deze zijn broodnodig 

om een veilig Merksplas te kunnen garanderen. We vroegen of er mogelijks ook opzichters 

kunnen staan aan de oversteekplaats Pastorijstraat-Kerkstraat, want ook dit is een zeer 

gevaarlijk kruispunt. Hopelijk komen er veel mensen af op deze oproep. 

 

Door de toenemende coronabesmettingen dient u een afspraak te maken wanneer u bij de 

politie moeten zijn. Ook kan vanaf oktober online klacht neergelegd worden en aangifte 

gedaan worden. Hier stelden we ons toch enkele vragen over, zoals: loopt het platvorm goed, 

wie maakt gebruik van dit online formulier, kan men het werk anders organiseren nu men via 

afspraak werkt, kan de politie daardoor andere taken op zich nemen, enzovoort.  

Het gemeentebestuur antwoordde dat ze reeds een interne evaluatie hebben uitgevoerd en 

dat deze positief was. Al is het volgens ons voor bepaalde doelgroepen niet makkelijk online 

aangifte te doen, denk maar aan ouderen en anderstaligen. Ook merkt men dat burgers nog 

veel aangifte per telefoon doen en dat het online document nog niet veel bekendheid heeft.  



   
 

Verder meldt de burgemeester dat er een personeelstekort is bij de lokale politie en dat dit 

een probleem vormt. Daardoor is er minder blauw op straat te zien. Voor ons toch een 

belangrijk punt, want het gaat om de veiligheid van onze inwoners. Onze wijkagenten kregen 

enkele jaren geleden een elektrische fiets om de uithoeken van Merksplas te kunnen bereiken. 

We vroegen daarom aan het bestuur wat hun visie is over meer blauw op staat, maar een 

duidelijke visie kwam er niet ook niet over de elektrische fiets. Het bestuur vermoedt dat deze 

worden gebruikt, maar had hier geen zicht op, wat toch vreemd is als hoofd van de politie… 

 

Een volgend punt is het verkeer in de Goordijk, daar wordt veel te hard gereden, wat werd 

aangegeven door een bewoner. Wij zouden dit ruimer willen opentrekken. Waarom maakt 

de gemeente bijvoorbeeld geen plan om samen met andere instanties na te gaan waar er te 

hard wordt gereden? Wij denken dat het slim zou zijn Merksplas in te delen en per maand 

een ander deel onder de loep te nemen, want meten is weten en op deze manier kan men 

gestructureerd en planmatig werken. Hier ging de burgemeester niet op in enkel het verkeer 

in de Goordijk zal worden bekeken. Weer een gemiste kans, want veiligheid is een 

topprioriteit! Het bestuur ligt er niet wakker van, wij wel. 

 

In ons vorig verslag kon u al een stuk over EBEM lezen. De gemeente gaat nu borg staan voor 

het krediet dat EBEM bij Belfius is aangegaan. Het gaat om een bedrag van 1.625.000 euro  

voor het MIG 6 project (gegevensuitwisseling) en opvang liquiditeitsbehoeften.  

Wij vinden het toch zeer belangrijk na te gaan waarvoor dit geld juist gebruikt gaat worden. 

Daarom vroegen we een opsplitsing tussen het MIG 6 project en de opvang 

liquiditeitsbehoeften. Ons gemeenteraadslid Luc Holthof heeft hier in het verleden ook al 

vragen over gesteld. Men ziet het MIG 6 project dus al jaren aankomen, maar het staat niet 

in de begroting.  

Wij stellen voor om dit onderwerp eens grondig te bespreken, maar omdat EBEM een 

privébedrijf is, dient dit in een gesloten zitting te gebeuren. We stellen ons de vraag of een 

kleine gemeente als Merksplas het wel aankan om een eigen elektriciteitsbedrijf in stand te 

blijven houden, zeker nu de prijs van gas en elektriciteit fluctueert. Om deze reden hebben we 

ons dan ook onthouden bij de stemming. 

 

 

 

 



   
 

Het OCMW van Merksplas beschikt over twee doorgangswoningen en een HUB zijnde een 

regionale doorgangswoning – een huis dat het OCMW voor een korte periode verhuurt aan 

mensen in nood. In eerste 14 dagen biedt het OCMW dit gratis aan bij een acute nood, daarna 

verhoogd men de huurprijs stelselmatig (vanaf maand 5) tot een marktconforme huur. De 

reden hiervoor is dat men er niet eindeloos blijft wonen en dat de woning na loop van tijd 

terug vrij komt voor andere personen in nood. 

Wij vroegen ons af wat hier het probleem juist is, heeft de gemeente misschien de indruk dat 

men hier eindeloos blijft wonen? Ons voorgevoel klopte. Want het gemeentebestuur vindt 

dat dit in sommige gevallen te lang aansleept. Het is nodig om actief op zoek te gaan naar 

een woning en niet in deze doorgangswoning te blijven voor een lange periode. 

Verder vroegen we ons af waarom er geen huisdieren mogen worden meegebracht naar deze 

woningen. Mensen dienen hun beste vriend achter te laten en zelfs een klein hondje of een 

kat mogen niet mee. De gemeente maakt hier meestal wel uitzonderingen op. Wat ons betreft 

zou het reglement aangepast moeten worden, dan is dit zeer helder en duidelijk. 

 

Wanneer een woning door de overheid erkend wordt als assistentiewoning dient de 

gemeente dit zo aan te geven op hun documenten zoals bijvoorbeeld het huishoudelijk 

reglement. De gemeente wist dit niet, maar men ging het eens bekijken. We vroegen ons ook 

af of Diete de woningassistent vanuit het OCMW een kantoor heeft in onze gemeente. Volgens 

het bestuur is er een kantoor en zal dit enkele uren per week bezet zijn door Diete om daar 

mensen verder te helpen. 

De regelgeving zegt dat 25 procent van de assistentiewoningen bewoond mag worden voor 

personen jonger dan 65 jaar. Het gaat dan bijvoorbeeld om personen met een fysieke 

beperking. We vroegen hierover de visie van het gemeentebestuur. Het bestuur vertelde ons 

dat ze geen voorrang gaan geven aan een bepaalde groep. Als iemand zicht meldt komt deze 

gewoon mee in de loting.  

Wij vroegen ons af waarom de gemeente de limiet dan op 55 jaar legt. Wij willen dat de 

gemeente dit schrapt, maar daar ging het bestuur niet op in waardoor het blijft staan op 55 

jaar. Wij zouden dit toch graag anders zien, want een persoon van bijvoorbeeld 48 jaar met 

een fysieke beperking kan hier zeer goed geholpen worden. Er is 24/24 uur hulp beschikbaar 

indien gewenst. Maar de gemeente wijst erop dat de sociale woningen aangepast zijn voor 

deze personen. Dat is uiteraard helemaal iets anders. Daar is geen noodknop waar ze 24/24 

uur beroep kunnen doen op hulp. Het bestuur gaat dit niet aanpassen. Stel dat men merkt dat 

deze groep toch nood heeft dan kan dat worden aangepast in de toekomst. 

Ook stelde we een vraag over vrijetijdsbesteding. Gaat dit effectief gebeuren? Is er voldoende 

ruimte voor? Volgens het bestuur zijn er twee gezamenlijke ruimtes waar aan 



   
 

vrijetijdsbesteding kan gedaan worden, maar alles staat nog open. De mensen hebben er 

inspraak. 

Ook laten we het bestuur nog eens weten dat we het jammer vinden dat er geen lokaal 

dienstencentrum in de blok komt. Dit had hier wel echt op zijn plaats geweest. Wederom een 

gemiste kans… 


